
 NOTULEN MR 
Locatie          MF Ruimte 

 

Tijd        19.00 - 21.00 

Aanwezig            Thera, Karin, Bas, Gabriëlle, Jos & Gina 

Notulist  Karin 

Datum   9-10-2024 

 
1.  Opening door de voorzitter en vaststellen agenda 

Toelichting Voorzitter 

Tijd 19.00-19.05 

 

Thera opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. 

 
2. Jaarverslag MR 2023/2024 

Toelichting Gina 

Tijd 19.05-19.10 

 

Het jaarverslag van de MR is kort en bondig. De vermelding van de leden wordt aangepast 

(Martijn en Peter). 

Op Isy wordt Bas nog voorgesteld. In dit bericht worden ook de andere leden vermeld. Op de 

website en in Teams worden de leden ook geactualiseerd. 

 

 
3. Evaluatie MR reglement 

Toelichting Thera 

Tijd 19.10-19.25 

 

Het MR reglement staat op de agenda, omdat om de twee jaar bekeken moet worden of dit 

actueel is. 

Thera stelt een aangepaste tekst op voor het artikel met betrekking tot de zittingsduur. 

Hierbij wordt uitgegaan van; OMR 3 jaar en 1 keer verlengen, PMR verlengen als er niemand 

anders beschikbaar is.  

Dit reglement moet in lijn met het activiteitenplan zijn. 

Goed om te tekenen met nieuwe directeur. 

 
4.MR Cursus 

Toelichting Allen 

Tijd 19.25-19.30 

 

De basiscursus MR is 7 november in Ulestraten. Bas, Karin en Jos nemen deel. 

Dan heeft iedereen de basiscursus afgerond. 

Gina meldt de drie leden aan. 

 
5. Wijze van vergaderen met elkaar bespreken 

Toelichting Allen  

Tijd 19.30-19.45 

 

Met een nieuwe directeur is het goed wederzijdse verwachtingen naar elkaar uit te spreken. 

We vergaderen in ABN. 

 

Karin neemt voor de vergadering de agenda met de secretaris door en bekijkt of 

agendapunten toegevoegd, verwijderd of doorgeschoven moeten worden.  

Het maakt voor Karin niet uit of de vergadering met directeur start of eindigt. 



Per kwartaal wordt één item van Onderwijskwaliteit besproken. Dit wordt in de 

planning/activiteitenplan opgenomen. 

Dit jaar staat het nieuwe SOP centraal en wordt geagendeerd voor de volgende vergadering. 

 

 
6. Huisvesting Bundeling 

Toelichting Karin 

Tijd 19.45-19.55 

 

Karin heeft een kleine update. De werkzaamheden kunnen nog niet starten, omdat eerst 

vleermuizen op een natuurlijke wijze verwijderd moeten worden.  

De nieuwe en oude regels met betrekking tot elektra zorgen voor uitdagingen. 

In de gemeenteraad kwam naar voren dat de tijdelijke huisvesting naar Franciscus zou gaan. 

Oorzaak hiervan is dat de begroting van de tijdelijke huisvesting onjuist was.  

De besturen, Innovo, Kom Leren en Mik, overleggen nu waarom de tijdelijke huisvesting niet 

binnen Franciscus kan. De twee basisscholen in Bunde hebben elk een eigen 

onderwijsconcept en krijgen elk een eigen peuterspeelzaal. Hiervoor is ruimte nodig. Tevens 

is ruimte nodig voor de uitvoer van het onderwijsconcept. 

 

 
6. Ontwikkeling van Franciscus 

Toelichting Karin 

Tijd 19.55-20.25 
 
Hierover kan nog niet veel gedeeld worden, vanwege de teamdag.  
Eerste weken stonden in het teken van kennismaking en Waar staan we in de ontwikkeling 
van de kinderen?  
 
Overzicht, inzicht en uitzicht.  
Per kwartaal tot december 2025 zijn ontwikkelthema’s vastgesteld. Ontwikkelen, realiseren 
en borgen.  
Drie ontwikkelthema’s: 
1. Effectieve instructies, eigenaarschap van kinderen en ouders. 
2. Resultaten moeten omhoog. Toegespitst op rekenen. Het gemiddelde van 3 jaar van de 
doorstroomtoets is het resultaat van de school. 
3. SEO duidelijke routines, duidelijke afspraken, ouders meer betrekken. Duidelijke 
doorgaande lijn. 
 
Vanaf januari wordt een derde kleutergroep gestart. Dit is gelukkig nodig, maar vraagt iets 
van de organisatie.  
 
Het Ouderpraatcafé wordt vervangen door het Ouderpanel. Elk jaar worden andere ouders 
hiervoor geworven. Van elke unit nemen 1 à 2 ouders deel. Steeds wordt een ander thema 
besproken. Gestart wordt met het thema ‘kernwaardes’. 
Het ouderpanel komt 3-4 keer per jaar bij elkaar. 

  

 

7. Beleid Smartphone  

Toelichting Karin 

Tijd 20.25-20.40 

 

Het bericht over het smartphone beleid is op Isy geplaatst. Per 1 augustus is dit verplicht. 

De invoering is vlekkeloos verlopen. 

Jaarlijks aan begin van schooljaar wordt een reminder gestuurd.  

 
8. Beleid alcoholgebruik Innovo 

Toelichting Karin 

Tijd 20.40-20.55 

 

Vanwege incidenten op schoolfeesten en kampen hebben directeuren een eenduidig 

standpunt over het alcoholgebruik ingenomen. Waar kinderen bij zijn, wordt geen alcohol 

geschonken. Voorbeelden zijn het schoolfeest, kerstfeest, kamp en de Carnavalsoptocht.  



 

 
 

  Rondvraag   
 
Thera: In het nieuws was dat de scholen de norm van 2 uur gymlessen niet halen. Franciscus 
haalt de norm van het bewegingsonderwijs ook niet. Binnen alle thema’s moeten keuzes 
gemaakt worden, (burgerschap, digitalisering). Bij de gemeente kan geïnformeerd worden 
naar een sportfunctionaris voor bijvoorbeeld pauzesport.  

 

 

 
  Agendapunten volgend MR vergadering   

Tussenevaluatie RI&E  
 
27-11-2024 
Activiteitenplan 
Jaarverslag  
Aanpassing reglement 
SOP 
Bundeling 
Peuterspeelzaal Franciscus 
Terugkoppeling ontwikkeling van Franciscus 
Financieel jaarverslag 23-24 toelichting  

 

 
 

 


